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1. Algemeen 
 
1.1. Corona 
Dat dit een jaar anders is dan alle voorgaande jaren hoeft denk ik geen betoog. Echter dat we een 
pandemie in deze omvang over ons heen zouden krijgen had niemand kunnen voorspellen. Dit is dan 
ook nog nooit voorgekomen in onze 100 jarige geschiedenis. Laten we vooral hopen dat we snel naar 
het nieuwe normaal over kunnen gaan en onze dierbare familieleden, vrienden kennissen en overige 
bekenden gedenken in onze herinneringen. 
Ook voor de vereniging heeft COVID-19 een dramatische impact gehad, voor alle leden van jong tot 
oud hebben we te maken gehad met beperkingen binnen onze geliefde vereniging. Ook de ALV is 
vertraagd en uitgesteld omwille van COVID. Toch wordt het weer tijd om de draad weer op te 
pakken.   
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1.2. Organisatie Algemeen Bestuur en Vacatures   
Tijdens de ALV van 28 oktober 2019 is ons bestuurslid sport en maatschappij Jan van Asseldonk 
afgetreden. 
Toegetreden tot het algemeen bestuur zijn: Leon Deijnen als bestuurslid Sponsoring en Ruud 
Geerders als bestuurslid Horeca.  
 
1.3. Commissie Voordracht Onderscheidingen (CVO) 
Sinds 4 april 2011 is er door het algemeen bestuur een Commissie Voordracht Onderscheidingen in 
het leven geroepen. De opdracht aan deze commissie luidt o.a. het adviseren, gevraagd en 
ongevraagd, van het Algemeen Bestuur inzake benoemingen van o.a.: erevoorzitter, ereleden, lid van 
verdienste, KNVB-onderscheidingen, vrijwilligerspenning Gemeente Uden en andere 
onderscheidingen hier niet genoemd.  
 
1.4. Verklaring Omtrent Gedrag 
Het bestuur heeft besloten om voor alle vrijwilligers, die zich inzetten voor jeugdleden tot 18 jaar, 
een verklaring omtrent gedrag aan te vragen. Deze verklaring mag 5 jaar gebruikt worden, daarna 
moet er weer een nieuwe aangevraagd worden. Met ingang van dit seizoen zijn ook de EHBO’ers, 
scheidsrechters, assistent scheidsrechters, bestuursleden en de commissie Sportiviteit en Respect  
gevraagd om een VOG aan te vragen. Zij moeten in de toekomst in het bezit zijn van een geldig VOG 
waaruit blijkt dat zij in het verleden geen zedendelict-gerelateerd gedrag hebben vertoond.  
 
2. Algemene Zaken/Accommodatie 2019 - 2021 
Zoals ieder jaar beginnen onze werkzaamheden gelijk na afloop van de competitie. We wisten toen 

nog niet dat we een heel vervelend jaar tegemoet gingen. Maart 2020 werden we geconfronteerd met 

het Covid19 virus, was voor ons totaal onbekend, tot er besloten werd dat er niet meer gevoetbald kon 

worden. Vervolgens hebben wij op een verantwoorde wijze met een paar vrijwilligers toch onze 

accommodatie op stand weten te houden. 

In een vrij vroeg stadium werd ons totale hoofdveld gerenoveerd en kwam er een nieuwe grasmat op. 

Een wens van ons was om de ingang naar de bestuurskamer te renoveren, met behulp van onze 

hoofdsponsor en de UDI’19 vrijwilligers hebben we dit tot stand kunnen brengen. 

Alex Ulijn (ook een echte UDI man) regelde dat er een nieuw tegelpad naar de bestuurskamer werd 

aangelegd. 

Daar konden onze vrijwilligers met het materiaal dat aangeleverd was door Kombi Bouw een mooie 

representatieve overkapping maken, zodat de lege kantine spullen op een nette manier opgeslagen 

konden worden en voor de bezoekers geen doorn in het oog was. 

Toen we weer mochten gaan trainen hebben vele vrijwilligers hun hulp aangeboden om alles volgens 

de regels te laten verlopen, vele uren stonden ze aan de poort in weer en wind, ze waren er. Dank jullie 

wel daarvoor 

Ook in deze tijd hebben 0nze vrijwilligers vele werkzaamheden verricht, het hele jaar door, weer of 

geen weer, ze waren er. De materialen hebben we keurig op orde, ondanks de crisis hebben we toch 

aan kunnen schaffen om jullie goed te kunnen faciliteren 

Ook de samenwerking met de groenvoorziening van de gemeente Uden was perfect.  

Heb je interesse in een vrijwilligersbaan bij deze fantastische club, je bent welkom, we kunnen altijd 

mensen gebruiken. 
Wat de nieuwe competitie brengt weten we nog niet, voor nu stay save, dan kumt ut goed!! 

 
 
 
3.  Organisatorische commissie 2019 - 2021 
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Het seizoen begon na een geweldig jubileum jaar weer met onderlinge jeugdwedstrijden tijdens het 
openingsweekend. Na alle festiviteiten die gedurende het jubileum jaar hebben plaats gevonden zou 
het weer een normaal seizoen gaan worden. Hoe anders bleek het achteraf te worden.  
 
Zaterdag 3 augustus trapte UDI-1 zoals gebruikelijk af tegen Gemert-1 in Odiliapeel in het kader van 
de Peka Kroef Trofee. Het lukte Gemert om na 3 jaar weer eens de Trofee mee naar huis te nemen. 
Een week later stond de eerste editie van de Rabo Cup op het programma tegen Blauw Geel. Naast 
UDI-1 streden hier ook de spelers van de G-1 om de bokaal. Daar waar UDI-1 de winst aan Blauw 
Geel moest laten, lukte het de spelers van UDI’19 G1 wel om de Bokaal in Uden te houden.  
 
In de laatste week van de schoolvakanties konden veel kinderen zich weer opladen voor het seizoen 
tijdens de Intersport Voetbaldagen.  
 
Ook dit seizoen mocht UDI’19/CSU weer enkele malen gastheer zijn voor jeugdinterlands in de 
verschillende leeftijdscategorieën. Op zondag 8 september trad Oranje 0nder 20 aan tegen Duitsland 
en in oktober was het de beurt aan Oranje onder 17 in een EK- kwalificatie toernooi tegen Wales, 
Slovenië en Kosovo. 
 
In de herfstvakantie organiseerde we samen met TVG Sport voor de 2de keer de Autumn Holland Cup. 
Een internationaal voetbal toernooi voor de jeugd waarbij we deze editie het dubbele aantal teams 
mochten ontvangen t.o.v.. de eerste editie  met deelnemers uit Denemarken, Duitsland, Nederland 
en een Euro/Japans team. Direct na afloop werd er door de deelnemers al weer uitgekeken naar het 
volgende jaar. 
 
Naast de mooie jeugdinterlands van september en oktober was het op woensdag 6 en zaterdag 9 
november aan  VR-O23, onder leiding van oud UDI’19/CSU trainer Stefan Hoogsteder, om de eer 
hoog te houden tegen respectievelijk Denemarken en Italië.  Rondom deze interlands werd er nog 
een fantastische Clinic georganiseerd voor de Meiden van UDI’19/CSU en uit de regio. Een aantal 
speelsters van de Oranje VR-O23 verzorgde deze clinic samen met onze UDI trainers, Speelsters en 
vrijwilligers. Maar liefst ruim 100 deelneemsters genoten van de avond waar ook nog enkele kaarten 
voor de Interlands van het grote Oranje bij de Vrouwen verloot werden.  
 
Naast al het internationale voetbal was het aan de veteranen om op 13 december in een 35+ 
toernooi aan te treden tegen verenigingen uit de regio, afgesloten met een gezellige avond. 
 
In de kerstvakantie mochten de jeugdleden weer aantreden voor het jaarlijkse Kerstzaalvoetbal 
Toernooi in sporthal de Stigt.  
 
Op 11 januari vond de eerste editie plaats van de Top Girls Cup. Een toernooi met deelnemers uit de 
top van het meidenvoetbal uitkomend in de O17 leeftijdscategorie. Namens UDI’19 een team 
bestaande uit speelsters uitkomend in verschillende (selectie) teams. De winst was voor UDI’19/CSU 
na een mooie toernooidag. 
 
Naast het drukke voetbal programma was er gedurende de eerste seizoenshelft ook ruimte voor 
andere activiteiten waaronder de Pub quiz, Jubilarissen avond, Sinterklaas activiteit, Kerstveiling en 
de Nieuwjaarsborrel.  
 
Nadat de 2de seizoenshelft goed en wel was begonnen én we de carnaval net achter de rug hadden 
ging het snel met het Corona Virus. Eerst alleen nog Brabant maar al snel werden er maatregelen 
genomen voor heel het land. Geen trainingen, geen wedstrijden, geen interlands en andere 
activiteiten. Sportparken worden gesloten en commissies bij UDI’19 zitten in dubio. Hoelang wachten 
om zomeractiviteiten wel of niet door te laten gaan. Dilemma’s, maar keuzes worden er gemaakt. 
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Geen Easter Open, geen UDI’19 Weekendkamp voor de jeugd, Half april beslist de KNVB dat Amateur 
Competities niet meer worden hervat. 
 
Eind April komen er wat versoepelingen, de jeugd mag weer trainen onder voorwaarden. Uiteraard 
wordt er snel een protocol opgesteld zodat de jeugd weer veilig en volgens de richtlijnen kan gaan 
trainen. Dankzij de medewerking van vele vrijwilligers lukt dat prima.  
 
Uiteindelijk komen er wat meer mogelijkheden, ook voor de senioren, en kunnen we in juli toch nog 
een paar weekenden organiseren waaronder jeugdtoernooien en het 7x7 toernooi voor senioren.  
 
Helaas is het gezien de beperkingen onmogelijk om onze vrijwilligers te bedanken tijdens de jaarlijkse 
medewerkers avond met daarbij de huldiging van Vrijwilliger van het Jaar. Dit wordt zeker niet 
vergeten maar uitgesteld naar het volgende seizoen….Als de situatie het toelaat. De verkiezing van 
Team van het Jaar bij de Jeugd en Senioren wordt een jaar overgeslagen. 
 
Ondanks de Corona Crisis is het toch gelukt om de teamindelingen voor de jeugdopleiding op een 
zorgvuldige manier te hebben kunnen afronden. Gedurende de 1ste seizoenshelft hebben we 
wederom een interne JVTC trainers cursus kunnen organiseren waarbij 14 trainers hun 
trainersdiploma in ontvangst hebben kunnen nemen.  
 
4.  Public Relations & communicatie 
De UDI website is (m.n. door de corona-uitbraak) dé informatie bron voor de leden maar ook voor 
niet-leden.  
Ook de facebookpagina en Instagram van UDI zijn actueel en actief. In het seizoen 2019/2020 is De 
Voorzet één maal uitgegeven en één maal de Presentatiegids. Zowel de Voorzet als de 
Presentatiegids zijn naar de leden en sponsoren verzonden. 
Seizoen 2020/2021 hebben we De Voorzet niet uitgebracht en zijn we gestart met UDInside. Dit is 
door de leden goed en positief ontvangen en door het bestuur besloten om hiermee verder te gaan 
om de leden te informeren ipv De Voorzet.  
Wel hebben we in het begin van het seizoen 2020/2021 de Presentatiegids uitgebracht en naar de 
leden en sponsoren verzonden. Dit blijft een jaarlijks terugkomende uitgave. 
 
Met DTV-Uden de gespeelde thuiswedstrijden verslagen en uitgezonden met telkens een kort 
interview met spelers of trainers. Ook voor het seizoen 2021/2022 wordt door DTV -Uden de 
thuiswedstrijden uitgezonden. 
 
De ‘UDI’-fotografen hebben geen elftal foto’s gemaakt vanwege corona. Voor het seizoen 2021/2022 
is dit wel weer de bedoeling voor zover de regels het toelaten.  
 
5.   Financiën 
In een apart Financieel Jaarverslag zal de financiële situatie en de begroting van UDI’19 worden 
gepubliceerd. 
 
6.  Technische Commissie 2019 - 2021 
Zoals voor iedereen bekend, heeft het covid-19 virus in de samenleving  en ook in de voetballerij een 
behoorlijke impact gehad. Het seizoen 2019-20 kwam in maart in eerste instantie volledig stil te 
liggen en enkele weken later werd besloten om de competities niet meer af te maken.  Het eerste 
elftal was in de laatste competitiewedstrijden van het  seizoen 19-20 behoorlijk bezig. De controle 
over de wedstrijd tegen Juliana’31 was prima. Tegen Minor was behoudens het eerste gedeelte van 
de wedstrijd het achteraf een makkie. Een wedstrijd waarin meer doelpunten werden gescoord. Het 
blijkt dan eens te meer dat met een ruimere marche het veel gemakkelijker is voor de spelers om een 
wedstrijd uit te spelen. In de achterhoede bleek het in de meeste wedstrijden behoorlijk te kloppen. 
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In nog al wat wedstrijden werd de nul gehouden. Aan de andere kant, voorin, bleek dat we te weinig 
scoorden. Dat scoren was al een aantal seizoenen een probleem. Echter het lukte de afgelopen 
voorbije seizoenen niet om de gewenste versterking te krijgen. Met het bekijken van een flink aantal 
wedstrijden hebben we voor dit seizoen een drietal voorhoedespelers van verschillende clubs 
kunnen vastleggen. Met de speelstijl die UDI19/CSU iedere wedstrijd in het afgelopen seizoen 
speelde, blijkt dat we weer uitstraling in de regio hebben weggezet. Spelers lezen en horen dat en 
vinden UDI ineens een interessante club. Daarnaast richtten we ons op onze eigen jeugdspelers en 
de spelers van UDI-2. Onze selectie-jeugdteams stonden op het moment dat de competities werden 
stopgezet op posities in de ranglijst dat handhaving in hun klassen mogelijk was. UDI-2 deed volop 
mee voor het kampioenschap in de reserve-hoofdklasse.  
Voor het seizoen 20-21 kregen vier eigen spelers een kans in de A-selectie. Op voetbalgebied hebben 
we een verandering in de organisatie. Het blijkt ieder seizoen maar weer dat de  overgang van de 
jeugd naar de A-selectie heel groot is. Ook bij UDI19/CSU is dat het geval. De KNVB is in de 
organisatie met een nieuw team gekomen, een O23-competitie. Meedoen of niet. Inschrijvingen is 
aan de verenigingen zelf. Net in een maatschappelijke moeilijke periode moesten de verenigingen 
heel snel beslissen of ze in de nieuwe competitie met een O23-team willen gaan voetballen. Op het 
moment van beslissen waren contacten in die periode heel moeilijk dus heel veel moest via bellen, 
appen en mailen. Dat bleek heel veel tijd te kosten. Uiteindelijk hebben we gekozen voor een O23-
team. Het is natuurlijk afwachten wat het niveau wordt. Een nadeel t.a.v. van een tweede team is dat 
er, buiten de keeper, geen dispensatiespelers in het team mogen voetballen. Twee facetten komen 
dan direct voorbij. Spelers die niet in UDI-1 voetballen om welke reden dan ook, daar moet een 
oplossing voor worden gevonden. Daarnaast is O23 een jong team zonder oudere ervaren spelers. 
Spelers van dezelfde leeftijd geven elkaar niet snel aanwijzingen/opmerkingen zoals de oudere garde 
dat wel zou doen. Op dat gebied vertraagd het leerproces, dat is jammer! Echter spelers die bij UDI -1 
buiten de mand vallen, spelers die vanuit JO19-1 niet direct kunnen aansluiten bij de A-selectie of 
O23, wat doen we daar mee? We hebben gemeend dat we UDI-2 als 3e selectieteam dit seizoen 
moeten opstarten. Weliswaar zijn we voorzichtig ingestapt in het niveau (reserve 2e klasse) maar ons 
streven is om terug te keren naar het hoogst haalbare, reserve hoofdklasse met dit team.  
De keuze om te kiezen voor het team O23 heeft ook directe consequenties voor de indeling in de 
competitie voor JO19-1. Ons hoogste jeugdteam wordt voor het seizoen 2020-21 in Divisie 1b 
geplaatst. Een hoge indeling, de JO19-1 zal het dit seizoen enorm zwaar hebben. Handhaven zal best 
lastig worden. Waarschijnlijk wordt het zeer hard werken, dat zal helaas ten koste gaan van het 
ontwikkelen van talenten op voetbalgebied. Dat is jammer want het zal zijn weerslag hebben op de 
spelers die eventueel de stap vanuit de jeugd naar de A-selectie zouden kunnen maken.  De andere 
jeugdselectieteams zullen naar verwachting zich in dit seizoen handhaven.  
Nadat we zo’n pakweg 6 wedstrijden in het seizoen 20-21 hadden gevoetbald werden de competities 
stilgelegd. Het virus stak de kop weer op. Het eerste staat op een tiende plaats. Te laag, gezien de 
kwaliteiten binnen de selectie. Een dramatische openingswedstrijd tege n AWC thuis (0-3) heeft de 
groep niet direct wakker geschud. Van de vijf gespeelde wedstrijden werden er maar liefst drie 
verloren. Gezien de kwaliteiten in de selectie zou een top-5 klassering mogelijk moeten zijn.  O23 
stond op dat moment verdienstelijk in de middenmoot. UDI-2 had het zoals verwacht behoorlijk 
zwaar en vertoefde in de onderste regionen. Ook zoals eerder vermeld had JO19-1 het zwaar. Met 
slechts een schamel puntje staat het team op een degradatieplaats, helaas!  De JO17-1 kan 
voorzichtig naar boven kijken, terwijl de JO15-1 en 13-1 niet zo ver boven de degradatiestreep staan. 
Niet te voorspellen waar de teams uiteindelijk in de rangschikking zouden zijn geëindigd. Tijdens de 
pandemie heeft de jeugd kunnen doortrainen en onderling wat wedstrijden kunnen voetballen. Maar 
de eerlijkheid gebied te zeggen dat geen speler of speelster heel gelukkig is in deze tijden. De 
ontwikkeling van bijna iedereen heeft vrijwel stil gestaan. Met zo weinig gespeelde 
competitiewedstrijden is het voor trainers en technische mensen het een grote uitdaging om teams 
voor het komende seizoen 21-22 samenstellen.   Op basis van 5 of 6 wedstrijden is er geen reëel 
beeld en zal het verleden van de voetballers(sters) ook worden bekeken.   
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7.  Horeca 2019 - 2021 

Afgelopen jaar is voor de horeca desastreus geweest. De maanden(april-mei-juni) waarin de 

basis voor de winstgevendheid van de kantine worden gelegd zijn geheel verloren gegaan. 

Door de sluiting in verband met de corona  wet- en regelgeving moest bovendien een groot 

deel van de voorraaddoor overschrijding van de uiterste houdbaarheidsdatum worden 

weggegeven of worden vernietigd. De kortstondige tussentijdse opening, waarin onder 

andere de rommelmarkt en enkele wedstrijden hebben plaatsgevonden heeft ook niet die 

omzet (winst) plaats gevonden welke op basis van ervaring in voorgaande jaren mocht 

worden verwacht. We moeten ons terdege realiseren dat bij beperkte (bezoekers) 

openstelling van het clubhuis de kosten veelal voor de baten uitgaan. Verdere traditionele 

activiteiten zoals de medewerkers-avond, UDI-dag en de huldiging van onze jubilarissen 

hebben geen doorgang gevonden. 

Op de maandag-, dinsdag-, en woensdagavonden is er nog nauwelijks sprake van klandizie 

na 20.30 uur. Bezien wordt of voor de latere uren op deze avonden een passende oplossing 

kan worden gevonden. Dit geldt uiteraard niet voor die avonden dat er wedstrijden staan 

gepland. 

Van het voornemen om van af voorjaar 2020 de donderdagavond weer tot speciale 

clubavond te maken is niets terecht gekomen. Zo snel als de wet- en regelgeving dit weer 

mogelijk maken zal deze doelstelling opnieuw worden opgepakt. 

Verder hebben we te maken gehad met uitval van de diepvries en de biertankkoeling op 

cruciale momenten.  

Tijdens de korte openstelling hebben we ook te maken gehad met een aantal vervelende 

incidenten. Alle te wijten aan het overmatig gebruik van alcohol.  

Onze kantine en ook de rest van het park zijn inmiddels rookvrij. Op korte termijn wordt 

gewerkt aan een verscherpt toezicht op alcohol gebruik en het verder bevorderen van 

cashless betalen. 

Prioriteiten / actiepunten 2021 

• In nauwe samenwerking met Organisatorische Zaken de UDI kalender afstemmen 

naar actualiteit van regelgeving rondom Corona. 

• Afscheid Wilma van de Burgt 

• Opvolging Horeca management 

• Clubavond  

• Protocol / huisregels accommodatie (alcohol gebruik)  

• Optimalisatie van het aanbod / inkoop en condities 
 
 
 
 
 
 
8. Sponsor commissie 
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De Sponsorcommissie heeft het afgelopen jaar een heel ander jaar beleefd dan de jaren daarvoor. 
Uiteraard kwam dat door de uitbraak van het Corona-virus. 
Hierdoor heeft de Business Club namelijk niet haar jaarlijkse events kunnen organiseren. Dat 
betreuren wij enorm, omdat we middels deze events onze dankbaarheid willen tonen aan onze 
trouwe sponsoren. 
Mede door hun financiële bijdrage kunnen wij als UDI’19/CSU onze doelstellingen realiseren.  
  
Ook hebben we de Kerstveiling niet door kunnen laten gaan. Een fantastisch evenement wat al jaren 
vast op de agenda staat en waar leden en sponsoren altijd een prachtige avond beleven.  
Een verbindende avond waar ieder jaar een groot bedrag wordt opgehaald, wat weer in de club 
geïnvesteerd wordt. Deze investeringen zijn noodzakelijk om het voorzieningenniveau voor onze UDI-
leden goed op peil te houden. 
We zijn daarom énorm dankbaar dat onze loyale sponsoren onze vereniging een warm hart zijn 
blijven toedragen en wij hierdoor het sponsorbudget behoorlijk op peil hebben kunnen houden. 
  
Om deze dankbaarheid te tonen is eerst in april een kleinigheidje aan alle sponsoren bezorgd en is 
daarna met kerst aan alle Business Club leden een volle “borreltas” afgegeven.  
Een boodschappen tas met allerlei lekker borrelhapjes en flesjes wijn en bier. Uiteraard is deze tas 
niet op internet besteld, maar hebben wij inkopen gedaan bij onze eigen lokale horeca onde rnemers 
om hen op deze manier een hart onder de riem te steken.  
Hierop volgde louter positieve reacties en waardering, wat het gevoel van samenhorigheid goed 
heeft gedaan. We sporen dan ook iedereen aan om bij onze sponsoren te kopen, onder het motto; 
“wees loyaal, koop lokaal!”. 
 
Ondanks het feit dat we als Sponsorcommissie in dit Corona-jaar niet al onze plannen hebben 
kunnen uitvoeren, zijn we als commissie toch tevreden over afgelopen jaar.  
Dit komt mede door het feit dat bijna alle sponsoren hun maatschappelijke verantwoordelijk hebben 
gepakt en hun contracten verlengd hebben. Wij zijn hier heel erg blij mee! 
Ook hebben we gedurende de Corona-periode waardevolle gesprekken met onze sponsoren gevoerd 
en zijn we onder de indruk hoe deze ondernemers inventief met kansen en bedreigingen zijn om 
gegaan.  
 
Mede door dit positivisme zijn we als Sponsorcommissie het nieuwe seizoen weer met veel 
enthousiasme in gegaan om de warme band met onze sponsoren nog meer te versterken.  
Het eerste event is inmiddels al weer achter de rug en nieuwe sponsoren hebben zich alweer 
aangemeld. Wij hebben er daarom het volste vertrouwen in dat de verbondenheid met onze 
sponsoren een groot succes blijft. 
  
Wij danken de vereniging voor het vertrouwen in de Sponsorcommissie / Business Club en zien de 
toekomst na het Corona-tijdperk met veel vertrouwen tegemoet. 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
9. Kengetallen 
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Jubilarissen 2019     Jubilarissen 2020 
 
70 Jaar UDI lid     70 Jaar UDI lid 
Jos de Groot      Harrie van de Burgt 
       Rinus Goossens 
 
60 Jaar UDI lid     60 Jaar UDI lid 

Jacques Prinssen     Jos van Duijnhoven 
Henk Raijmakers 
Tonnie Smits 
 

50 Jaar UDI lid     50 Jaar UDI lid 
Stef van Beijsterveldt     Wim van Cuijk 
Cees van de Burgt     Co Doeleman 
Tonnie Ockhuizen     Clemens van Echteld 
Victor Smits      Dorus van Hooft 
Tiny Verhoeven     Jan Hoogaars 
Joan Vogels      Harrie Janssen 
       Piet van den Krommenacker 
       Arie School 
       Ton van Vuuren 
 
40 Jaar UDI lid     40 Jaar UDI lid   
Leo van de Burgt     Toon van Boxtel 
Mireck van de Burgt     Henk van den Broek 
Geert Donkers     Billy van de Burgt 
Maarten van Geelkerken    Robert van Gendt 
Rien Peters      Ferry van Grunsven 
Stefan Smits      Gerrit Smits 
       Earnest Steward 
       Frank Vogels 
 
25 Jaar UDI lid     25 Jaar UDI lid 
Ivo Biesterbos     Martin van den Berg 
Bart van Boxmeer     Arno Brands 
Koen van Dijk     Dimitri Cremers 
Nick van Geelkerken     Coen Gevers 
Ronald de Groot     Stefan van Hoeij 
Martijn van Hurne     Toon Kleijnen 
Peter Jacobs     Casper Linders 
Leo Jansen     Huub Mulders 
Marc Jansen     Thijmen de Ruijter 
Robert Janzen     Henk Salome 
Fabrizio Marcucci     Wim Wolters 
Tom van der Molen     Hans Wouters 
David Noy 
Babet de Wit 
 
 
 
 
Overleden leden 2019 - 2020   Overleden leden 2020 - 2021 
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Gerard Agten     Chris-Jan van Zutphen 
Theo Verhoeven     Maarten van Geelkerken 
Joost van Oosterhout     Ad Claassen 
Nol Verhoeven     Lambert Smits 
Tiny Janssen     Jacques Prinssen 
Frits Goorhuis     Piet van Heeswijk 
Jos Kuijpers     Jos de Groot 
Toon Vissers     Ad Tiebosch (na 30 juni 2021) 
Ton Timmers 
 
Ledenaantal seizoen 2019/2021 
We begonnen het seizoen met 1648 leden en eindigden met 1588 leden. 

 
Dit Jaarverslag is opgesteld door de secretaris en leden van het Algemeen Bestuur, 
 
Ben Vogels, 
Secretaris UDI’19/CSU 


